
 

APORTACIONS PRESENTADES PER LA CIUTADANIA A LA CONSULTA SOBRE L’APROVACIÓ DEL PLA 
ESPECIAL D’EQUIPAMENTS PER TAL D’AMPLIAR L’INSTITUT ESCOLA MAS RAMPINYO 
 
Un total de 21 persones han presentat alguna proposta i/o suggeriment:  

 

1. Elisabeth 
Jiménez 

 
Hola, soy Eli, mamá de un alumno de 4t, mi opinión es que con todo el espacio exterior que hay libre y colindante al 
colegio, espero que no tengan que reducir el patio...hay espacio de sobras para ampliar el Institut Escola. Saludos. 
 

2. Susana Ortega 

 
Necessitem que l’escola mantingui la seva qualitat d’espais després de la nova construcció. 
 
Actualment l'escola ja ha absorbit 100 alumnes nous, i continuarà creixent a tandes de 50 alumnes per any durant els 
propers 2 anys Volem créixer, però ho volem fer bé. Els nens necessiten espais de qualitat. 
 
Proposo: 
1-  Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors- i dels que tindrem en un futur. 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (.m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 
construcció. 
 

3. Maria Roser  

 
Com a professora de secundària de l'Institut Escola Mas Rampinyo, considero essencials les propostes que ha realitzat 
la comissió mixta de famílies i docents del nostre centre educatiu. Concretament, crec que cal tenir en compte aquests 
tres factors: 
 
1- Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 



 

dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de 
sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un augment de la densitat de l’edifici que 
suposaria una reducció de zona de pati. 
 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el 
procediment de redacció del projecte i construcció. 
 

4. Ariadna Cano  

 
1- Què el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 
construcció. 
 

 
5. Alberto Bueno 

 
 

 
Voldria tenir més informació sobre  l'aprovació del Pla Especial d'equipaments de l'institut Escola Mas Rampinyo. 
 
Segons he llegit hi ha una consulta prèvia sobre aquest tema, però a la informació que hi ha a la web de l'ajuntament 
no s'especifica quin terreny es vol regular per poder ampliar l'institut. Em podríeu aclarir aquesta qüestió? Quins 
terrenys serien els afectats amb aquesta ampliació? Segons tinc entès, hi ha una terrenys just al costat de l'escola que 
pertanyen a l'ajuntament i que son equipaments. I d'altre banda hi ha un terreny just al darrera de l'escola que 
astutament està a la venda com a solar residencial. Visc just davant de l'escola i m'interessaria saber quin es el pla que 
hi ha previst per a l'ampliació de l'escola institut. 
 

6. Fatima Farrona  
Como vecina del barrio me gustaría que ampliarán el instituto escuela Mas Rampinyo ya que cada vez el barrio está 
creciendo y para que puedan asistir a este centro y no tenerse que trasladar más lejos. 
 



 

7. Laura Sánchez 
AV Gurugú Mas 

Duran 
 

 
Bon dia, les escoles, escoles bressol i instituts són molt importants per al poble, l'ampliació de l'escola suposaria un 
augment de la població en Montcada, ja que s'està construint molt per aquesta zona que amb prou feines té servei. 
Seria un bon reclam per a aquesta zona i no quedaria cap nen exclòs, havent de desplaçar-se lluny dels seus domicilis. 
També seria molt interessant disposar de Escola Bressol. Ja que la zona de Mas Rampinyo només disposa de Font 
freda. 
 

8. Vanessa 
Rodriguez  

 
Actualment l’institut Escola Mas Rampinyo, té una necessitat urgent d’espais, ja que funciona com a institut ara fa dos 
cursos i no contarà amb els espais necessaris que necessitaran els nens pels següents cursos. L’escola ha absorbit 
100 alumnes nous fent ús de tots els espais polivalents amb els que contava, i durant els propers 2 anys creixerà en 
tandes de 50 alumnes per any, més els professors que comporten el creixement. 
 
Amb l’ampliació de l’institut demanem es tinguin en conte els següents punts, que són de màxima importància per 
mantenir la qualitat dels espais després de la nova construcció. Volem que l’institut creixi bé: 
 
- Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que es mantingui la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals i dels que tindrem en un futur. La cessió s'ha comptar pensant en la capacitat definitiva de 
l'Institut, en total 200 alumnes més dels que ha tingut mentre ha sigut escola de primària, més entre 15 y 20 professors 
nous, pel que es important pensar que l’espai disponible lliure ha de créixer, no només compensar per la quantitat de 
terreny que es perd per l’edificació de l’edifici, sinó augmentar per la quantitat de massa d’alumne i professorat que 
absorbirà el centre. 
 
- Que amb la modificació no es vegi  augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/m2 de sòl) per evitar; un augment 
de la densitat d’edificació versus zona de pati, suposant per tant una reducció del pati. 
 
- Que tot el procés de modificació es faci amb màxima urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del 
projecte i construcció per poder iniciar la nova fase d’ampliació. 
 
 



 

9. Sheila Cano  

 
M’agradaria que: 

1- Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal  que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i  instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de  sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que  suposaria una reducció de zona de pati. 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el  procediment de redacció del projecte i 
construcció. 

 

10. Sara Muñoz  

 
Com a professora d'educació secundària a l'Institut Escola que viu en el seu dia a dia el problema de la manca 
d'espais, penso que és molt important que el nou plantejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per 
tal que mantinguem la qualitat i la dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que 
tindrem en un futur. Fa dos anys que creixem en alumnes i hem perdut espais irrenunciables (laboratoris, aula de 
música, aula de visual i plàstica, sala de mestres, etc). 
 
És necessari que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per 
evitar; un augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. Ja hem perdut un porxo molt 
valuós a la zona del pati, ampli i funcional, a canvi de dues aules massa petites per acollir 25 alumnes d'ESO i un porxo 
a l'entrada que no és tan funcional, ja que es troba en una zona de pas, i no és tan ampli ni està fet amb materials de la 
mateixa qualitat que l'anterior. 
 
Necessitem que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció 
del projecte i construcció. 
 
Actualment l'escola ja ha absorbit 100 alumnes nous, i continuarà creixent a tandes de 50 alumnes per any durant els 
propers 2 anys Volem créixer, però ho volem fer bé. L'alumnat necessita espais de qualitat. 
 
 
 



 

11. Meritxell 
Garcia  

 
Aquest institut escola necessita amb caràcter urgent la modificació, ampliació, reforma per poder cobrir les necessitats 
de tos la població en edat escolar del barro de Mas Duran. Un barri que està creixent i es preveu que continuï creixent 
a un ritme més ràpid i elevat que altres bariis del municipi. En l’actualitat  els estudiants d’aquesta escola i els mestres  
estan amb un dèficit de qualitat ja que s’estan veient obligats a cedir i compartir espais, mobiliari, material entre un 
nombre significant d’alumnat. 
 
El pati és petit per tants nens/es, falten aules… Cada cop al barri venen gent jove a viure amb nens i futurs nens on 
l’institut escola a dies d’ara ja es petit, dintre d’un parell d’anys serà pitjor. 
La qualitat dels nens/es que van aquesta escola és prioritat en el barri i s’ha d’aconseguir que es construeixi l’edifici de 
l’institut i cedir terreny a l’escola per poder fer més gran el pati. 
 

12. Albert Rigat 
 
 

 
Com a pare d'alumnes i membre de la comissió d'obres per a la futura ampliació de l'Institut Escola, voldria fer les 
següents aportacions per tal que es tinguin en compte en la redacció del futur document: 
 

 Que el nou planejament contempli la màxima extensió de terreny possible per tal de mantenir la qualitat i dimensió dels 
espais existents i futurs. La parcel·la actual, qualificada com a zona d'equipaments ho permet sobradament. Des de fa 
15 anys no s'ha executat cap obra en aquest sector i ara hi ha una necessitat real d'espai. A més a més, la previsió de 
crescuda del barri fa pensar que aquesta demanda augmentarà. 
 

 Que l'edificabilitat actual que marca el planejament (m2 de sostre / m2 sòl) no es vegi augmentada amb la modificació, 
fet que comportaria un augment de densitat edificatòria,  un augment de densitat d'alumnes per m2 construït, i 
comportaria a la vegada una reducció de m2 d'espai lliure o pati per alumne. 
 

13. Raquel 
Martinez 

 
Envio mail per a que quedi recollida la nostra petició, ja que com a ciutadana de Montcada, i mare d'alumnes de l'IE 
Mas Rampinyo, necessitem que l'escola mantingui la seva qualitat d'espais després de la nova construcció. Les nostres 
aportacions són: 
 



 

  
 - Que el nou plantejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 

dimensió dels espais actuals, espais lliures i instal·lacions interiors, i dels que tindrem en un futur. 
 - Que amb la modificació no es vegi augmentada l'edificabilitat actual (m2 de sostre / m2 de sól) per evitar un augment 

de la densitat de l'edifici que suposaria una reducció de la zona de pati. 
 - Que tot el procés es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i construcció. 
  

14. Ana Maria 
Rivas  

 

 
1. Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
2. Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 
3. Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 
construcció. 
 
En  RESUM, 
Necessitem que l’escola mantingui la seva qualitat d’espais després de la nova construcció. 
Actualment l'escola ja ha absorbit 100 alumnes nous, i continuarà creixent a tandes de 50 alumnes per any durant els 
propers 2 anys Volem créixer, però ho volem fer bé. Els nens necessiten espais de qualitat. 
 

15. Laura Ruiz  
 

 
En relació al Pla especial d’equipaments de l’Institut Escola Mas Rampinyo de Montcada i Reixac, en el qual de 
conformitat amb l’article 133 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 
administracions públiques, es porta a terme una consulta pública, amb caràcter previ, per recollir les opinions dels 
ciutadans que puguin tenir interès, us faig avinent les següents aportacions: 
 

1. - Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors -i dels que tindrem en un futur. 

2. - Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un augment 
de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 



 

3.  
4. - Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 

construcció. 
5. - Que durant tot el procés de construcció es garanteixin les màximes mesures de seguretat i prevenció, i afectin el 

mínim possible als alumnes i el personal del centre i a la seva jornada ordinària habitual. 
 

 
16. Gemma 

Vilagut  
17. Miquel Codony 

 
 
 

 
Som Miquel Codony (DNI: 33954234-R) i Gemma Vilagut (52436002-G), residents a Montcada i Reixac i pares de dues 
alumnes de l'Institut Escola Mas Rampinyo. Una de les nostres dues filles és estudiant de segon d'ESO a l'Institut 
Escola, i l'altra estudiant de primària. 
 
1- Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 
construcció. 
 

18. Ainhoa Bolivar  

 
Hola sóc Ainhoa Bolívar i la meva filla és alumna d'aquesta escola. Amb motiu de la consulta de la població voldria 
aportar la meva opinió. 
 
El centre passarà a tenir molt més alumnes (200) i un nombre més elevat de professors. Això és reflectirà  en 
l'ampliació de l'edifici que ja tenim. L'espai cedit per l'ajuntament per l'ampliació del pati que perdrem per la construcció, 
és mínima. 
 
L’ajuntament té molt terreny al barri, del qual no es fa absolutament res. No tenim equipaments al barri de Mas Duran, 
ni hi ha previst fer res. Ja que tenim espai, lo més lògic seria donar espai a la població que vivim aquí, els nens i nenes 
el necessiten. 
 



 

19. Tamara Garcia  

 
Sí, como madre con una bebé de 18 meses esto es algo que me interesa y mucho. Otra de las razones por las que 
elegimos vivir aquí fue la proximidad de este colegio. Cada vez somos más vecinos, cada vez hay más niños y sí 
necesitamos ampliar este colegio para dar cabida a toda la demanda del barrio. Por lo que por supuesto estoy muy a 
favor de esta propuesta. 
 

20. Yanina Gazzi 

 
Al respecte de l’ampliació de l’ IES Mas Rampinyo, jo vull comentar i demanar-vos que tingueu en compte: 
 
1- Que el nou planejament contempli la màxima cessió de terreny possible, per tal que mantinguem la qualitat i la 
dimensió dels espais actuals, -espais lliures i instal·lacions interiors - i dels que tindrem en un futur. 
2- Que amb la modificació no es vegi augmentada l’edificabilitat actual (m2 de sostre/ m2 de Sòl), per evitar; un 
augment de la densitat de l’edifici que suposaria una reducció de zona de pati. 
3- Que tot el procés de modificació es faci amb urgència i celeritat incloent el procediment de redacció del projecte i 
construcció. 
Necessitem que l’escola mantingui la seva qualitat d’espais després de la nova construcció. 
Actualment l'escola ja ha absorbit 100 alumnes nous, i continuarà creixent a tandes de 50 alumnes per any durant els 
propers 2 anys Volem créixer, però ho volem fer bé.  Els nens necessiten espais DE QUALITAT. 
 

21. Maryam 
Benchekri 

 

 
Como madre de alumno de escuela Mas Rampinyo, VOTO PARA LA CONTINUIDAD DE AMPLIACIÓN DEL 
INSTITUTO MÁS RAMPINYO, ya que nuestros hijos están acostumbrados al sistema educativo que ofrece este colegio 
en concreto 
 

 


